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Trasllat del 
Mercat

Sant Adrià.- El 
Mercat d’Encants es 
trasllada emporalment 
a l’avinguda de la Pla-
tja des del 18 de juny. 
Pàg.5.

Sant Adrià.- 
El próximo 20 de junio 

el Ayuntamiento de Sant 
Adrià de Besòs organiza 
una audiencia pública 
en la sala de plenos para 

responder las preguntas 
de los ciudadanos sobre 
la situación de la playa del 
Litoral que lleva cerrada 
desde mayo de 2021. 
Las personas que quieran 
acudir tendrán que confir-

mar su asistencia antes 
del 17 de junio a través 
de la Plataforma Decidim 
per Sant Adrià. També es 
podrà veure el video de la 
sessió a partir del 21 de 
junio.Pàg. 6

El consistorio 
responde sobre la 
playa del Litoral

Sant Adrià.- El pas-
sat 22 de maig va morir 
a l’edat de 92 anys Jau-
me Vallès, alcalde adria-
nenc de CiU a la dècada 
dels 90. Pàg.6.

Mor Jaume 
Vallès

Sant Adrià.- La Funda-
ció Formació i Treball obre 
la primera botiga Moda 
re-al al centre de Sant 
Adrià en col·laboració 
amb Càritas.Pàg.7.

Botiga de roba 
solidària

Sant Adrià.- 
El Jutjat d’Instrucció 

número 5 de Badalona ha 
arxivat la causa contra 
TERSA per operar amb ni-

vells de contaminació més 
elevats que el que indica 
la normativa. L’informe 
assegura que no hi ha cap 
informe que constati que 

les dioxines i furans que 
s’alliberen en el procés 
de combustió superin el 
llindar previst per la llei. 
Pàg.4. 

Arxivada la causa 
contra TERSA

MS

TERSA
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Preguntar a la ciudadanía

El Ayuntamiento de Sant Adrià prepara una audiencia pública para el 20 de junio en la que responderá las preguntas que previamente le hayan envia-
do los ciudadanos sobre la situación actual de la playa del Litoral, que recordemos lleva cerrada desde mayo de 2021, cuando tras unos estudios e 
informes de organismos como la Agència Catalana de Residus se determinó que la arena de una zona concreta de la playa estaba contaminada. La 
contaminación era un secreto a voces después de la alta concentración de empresas en la zona y el pasado industrial y contaminante de la ciudad. 
Varios temporales y los trabajos de una empresa de cables de fibra óptica submarinos, que removieron la tierra, llevaron la contaminación a la zona 
superficial. Ahí comenzó un baile de responsabilidades, ya que el litoral no es competencia del consistorio sino del Gobierno del estado. Al final se 

consiguió el compromiso del Ministerio de Transición Ecológica de que serían ellos los que llevarían a cabo los trabajos de descontaminación. Dichos trabajos se 
fueron posponiendo y al final se anunciaron para el mes de abril de 2023, con lo que sería complicado que la playa pudiera reabrirse para la temporada de baños 
de ese año. De hecho, en otoño volvieron las máquinas porque se habían encontrado nuevos niveles de materiales que pueden llegar a ser cancerígenos si se ex-
pone uno a ellos durante largos periodos de tiempo. La reapertura se aplazaba. El anuncio de la alcaldesa de los inicios de los trabajos de limpieza en abril del año 
pasado, a un mes de las elecciones municipales, fue criticado por algunos partidos de la oposición que lo vieron como un reclamo electoral. Finalmente la playa no 
se reabrió para los meses de veranos de 2023. Pero estamos en 2024 y la playa sigue cerrada, y el enfado de los adrianenses va in crecendo, aunque algunos ya 
se saltan la prohibición y hacen uso de la playa como si tal cosa, aunque tengan otra playa al otro lado de la desembocadura del río Besòs. Por cierto, haciendo un 
inciso, respetemos la desembocadura. No somos conscientes del tesoro ecológico que tenemos en la ciudad. La mayoría de la ciudadanía aún ve el río como ese 
señor del programa de TV3 “Alguna pregunta més”, “como una mierda”. No lo es, para nada, es un riqueza que tenemos que cuidar entre todos. Así que, por favor, 
respetemos la prohibición de no pasar por la parte de la desembocadura que está cerrada al público. Hay unos carteles bien bonitos que advierten que no se puede 
pasar. No soltemos a nuestros perros y les permitamos que se bañen en el río. Es cierto, los perros necesitan correr, necesitan hacer ejercicio como los humanos, 
pero busquemos otra zona, no el Besòs, que es el hogar de muchos animales salvajes que sufren el impacto negativo de la libertad de nuestros perros. 

Volviendo a la playa, la alcaldesa se prepara para responder a las preguntas de los ciudadanos sobre la playa. Nos parece un ejercicio democrático muy sano, que 
debería repetirse y no ser una rara avis. Veremos qué tiene que decir el gobierno municipal a la ciudadanía sobre un asunto que ya pasa de castaño oscuro, sea la 
culpa de quien sea.   

Opinió
Utopías posibles

El día que el triunfo alcancemos/ ni esclavos ni dueños habrá/ los odios 
que al mundo envenenan/al punto se extinguirán /El hombre del hombre 
es hermano/derechos iguales tendrán/ la tierra será el paraíso/ bello de 
la humanidad»  Eugene Pottier.

Los caminos de la esperanza son una constante en el ser humano, lo 
que invita a plasmarse en horizontes futuros armoniosos. Somos animales utópicos; 
una sociedad sin utopías puede acabar en proyectos totalitarios que conducen al 
infierno con el pretexto del paraíso.

Uno de los objetivos de la transformación social, es decir: la adaptación a las exi-
gencias del entorno para crear nuevas condiciones de vida, es construir un mundo 
en el que sea más fácil ser amable y generoso; esto escribió Erik Wright, conocido 
por sugerir que ser optimista es la esencia del cambio.

Pero, aunque parezca mentira, cuanto mayor es la complejidad de las sociedades, 
menos resultan igualitarias y libres. Hablar de un movimiento fuerte que se enfrenta 
a sistemas injustos, incluso crueles, que acusa a los que no toleran la resistencia 
de los trabajadores y las demandas de mejora y bienestar -porque eso se interpone 
en el camino de sus beneficios- ya no es cosa fácil. No lo es descifrar la moderna 
declinación de las transiciones, no lo es interpretar la ideología desde donde surgen 
defensas o detractores.

Pero hay expertos en avivar la llama para que la gente se enfade. Algunos vendrán 
a decir que el sufrimiento de la pobre gente a manos de ricos es la primera confu-
sión: una de tantas mitologías que fueron y son un disparate, pues esos engañosos 
entusiasmos afectivos -que despiertan en los primeros tramos de la vida adoles-
cente- son la vía más directa hacia la servidumbre y la catástrofe. Afirman que no 
hay más verdad que la de la memoria (un estudio reciente rebela que el 80% de 
los medios de información son conservadores).

No se trata, esto, de algo actual, tiene arraigo en la historia: los argumentos y 

contrargumentos siguen enfrentados….Se dice que la clase obrera tiene la capa-
cidad de alterar las cosas, que si apagara el interruptor, toda la economía podría 
detenerse. Hay muchas cosas en marcha, pero hacen falta direcciones hábiles que 
puedan guiar el camino entre sectarismos, egos y vanidades; sobre todo para unir 
a las organizaciones y a las poblaciones más sencillas, una tarea ingente donde 
pasar el tiempo discutiendo liderazgos no es la mejor opción; ¿les suena La fábula 
de los tres conejos?

Para tomar decisiones hay que tener en cuenta el entorno, ese que aumenta o 
restringe las posibilidades, que estimula o deprime. Contexto no solo económico, 
también cultural que influye en el funcionamiento de las instituciones, esas que 
nos aportan educación, sanidad, seguridad, ocupación… Vivimos en una época de 
profundas divisiones donde crear democracia no es simplemente compartir valores, 
también se trata de conformar espacios para resolver desafíos: porque el éxito de 
las corporaciones formales depende de las informales, de un capital comunitario 
fruto de políticas humildes, diseñado de abajo arriba, basado en la experiencia y 
no en el dogmatismo.

No es suficiente un PIB basado en el crecimiento cuantitativo, habrá que atender al  
“Índice de Desarrollo Humano” y a ese otro “Índice de Progreso Social”.

Sí. Avanzamos modestamente, a favor de iniciativas pequeñas: como los  ”presu-
puestos participativos”, “la renta básica universal”, “las cooperativas de trabajadoras”, 
las “comunidades de aprendizaje” que involucran a familias, profesorado y vecinda-
rio; con “leyes a favor de la dignidad y los derechos de la naturaleza”, como pasó 
hace poco con la laguna salada más grande de Europa, en Murcia (el Mar Menor), 
que ha sufrido durante tres décadas ininterrumpidas agresiones del urbanismo, el 
turismo y la contaminación de la agricultura y la ganadería intensiva.

Tendríamos que conocernos más para decidir mejor.
Francesc Reina Peral. Pedagogo
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Carmen Calvo, hace dos años y 
dos preguntas esperan

Aquel 9 de mayo fue el día de una valentía que difícilmente repetirás, 
pues acabas de aceptar la presidencia del Consejo de Estado, pero 
ahora estoy escribiendo para agradecerte que no esperaras 40 años 
para informar de algo importante que habías protagonizado, y ya sabes 
que si digo “40” es porque sigo con los secretos y me estoy refiriendo 

al tiempo que tardaron, primero Suárez (19) y después Prego (21), en informar 
(en 2016) a la sociedad de algo que, de haberse conocido en su momento (1976), 
tal como tocaba, habría cambiado la historia.

Por ejemplo, quizás a las europeas de junio no se estaría presentando una 
candidatura que lucha “contra la impunidad del franquismo” aunque, si tiene que 
suceder, que suceda, pues en tiempos de paz los secretos de hoy nos terminan 
complicando el mañana.

Y si consiguen eurodiputados mejor, porque el neofascismo lo tendrá más difícil 
para seguir amenazando.

Bienvenidos sean, por tanto, los paréntesis que permiten recuperar la libertad 
de expresión a algunas de las personas que se dedican a la política, como fue, 
Carmen, tu caso, y no es casual ni extraño que haya sido la misma institución 
heredera y hereditaria la beneficiaria de ambos secretos, el que Suárez y Prego 
nos ocultaron durante cuatro décadas y el que tú guardaste solo unos meses.

El 9 de mayo de 2022 concediste una entrevista a “El País” cuyo titular decía que 
“El Gobierno descartó eliminar la inviolabilidad del Rey tras discutirlo con el PP y 
la Casa Real” y durante la que dijiste que “Yo lo plantee, se barajó, se puso sobre 
la mesa y no se vio la oportunidad en ese momento, ni por parte del presidente 
del Gobierno ni por parte del PP ni por parte de la Casa Real”.

Abro paréntesis para advertir que las “Casas”, sean las que sean, ni tienen opi-
niones ni cometen delitos, por lo que donde dice “Casa Real” leeré Felipe VI y 
sus intereses creados.

De la noticia de “El País” me interesa que aclares dos detalles de un texto que el 
periodista no pone entre comillas, pero que tampoco se pudo inventar.

Dice que “El Gobierno contempló ―y finalmente descartó― la posibilidad de po-
ner en marcha una reforma legal para cambiar o eliminar la actual inviolabilidad 
del Rey (que le exime de responsabilidad penal) sin necesidad de modificar la 
Constitución”.

Corrígeme si estoy equivocado, pero deduzco que si el Gobierno “finalmente 
descartó” fue porque Felipe VI se negó a que se le privara (prefiero citar concep-
tos del Código Penal) del derecho a robar, violar o asesinar con total impunidad, 
pues tanto Sánchez como Casado habrían estado encantados de resolver una 
patata más maldita aún que caliente y que avergüenza a decenas de millones, 
especialmente desde que se descubrió, aunque no se juzgó, lo de su padre, Juan 
Carlos I.

Pero también, incluso más, interesa que aclares la última frase: “sin necesidad 
de modificar la Constitución”.

Desde aquel 9 de mayo tan tuyo, Carmen, algunos le estamos dando vueltas al 
asunto y pensamos que con una Ley Orgánica que desarrolle el artículo 56.3 de 
la Constitución según lo que establece el 64 (al que hace referencia el 56.3) será 
suficiente para que, por una parte, Felipe VI deje de reírse de una Carta Magna 
que no se redactó para que hubiera delitos que quedaran sin culpable y, por otra 
parte, el Congreso legisle para evitar tesituras tan impresentables como las de 
justicias europeas resolviendo que allá España con su porquería, un país que 
permite a su Jefatura del Estado que cometa delitos pero persigue y condena a 
quienes queman sus fotos porque se cabrean.

Por tanto, estimada, ¿estaba el Gobierno pensando en una ley orgánica en esos 
términos para resolver una “inviolabilidad” que es impunidad efectiva y Real?

Una ley orgánica sería una solución legal suficiente, adecuada 
a los tiempos y posible según están los escaños del Congreso. 
Y a ver quién se atreve a acudir al TC para que siga la impu-
nidad de alguien que, como cualquier mortal, puede terminar 
en el Infierno.

Domingo Sanz

Pedro Sánchez es como Felipe 
González salvando…

Las apariencias engañan, y más si matamos la memoria. Me referiré a 
dos o tres episodios para los que hay que salvar distancias contextua-
lizando.

El primero es doble, objetivo e indiscutible. FG siempre será mayor que 
yo y, aunque no lo consiguió, hubiera tenido más fácil lo de engañarme 

cuando, como a millones, me necesitaba. Pero ahora yo soy mayor que PS y, 
aunque me busque para lo mismo, miro las cosas teniendo a mi favor la ventaja 
de haber recorrido más tiempo.

El segundo es subjetivo y, por tanto, discutible. Lo siento por FG, pero PS me 
merece más confianza de manera intuitiva o instintiva, o de ambas si es que son 
sensaciones distintas.

Pero vayamos a los episodios que decía.

En Suresnes FG acabó con los históricos exiliados, que antes de aquel Congreso 
habían celebrado catorce más del PSOE en el exilio. Ahora, PS necesita acabar 
con FG y otros, algunos de los cuales no solo no están jubilados, sino que ocupan 
puestos relevantes, véase García Page.

A priori, y más después de verse obligado a salir de Ferraz en octubre de 2016 
y no poder regresar hasta mayo de 2017, lo de PS resulta más meritorio, por 
mucho que dentro de unos años digamos que ocurrió lo que exigen las “leyes 
de la vida”.

Durante la Transición, mientras FG pedía en Europa que presionaran a Suárez 
para que convocara un referéndum sobre la forma de Estado, en España no puso 
en ningún momento esa condición para implicarse en la redacción de una Cons-
titución con un Título II que ni el dictador hubiera redactado, aunque solo fuera 
para impedir que en la historia futura de esta España que él “salvó del comunismo” 
nadie tuviera ni tanto derecho a cometer delitos como él ni tampoco pudiera ser 
tan MASUFA como él lo fue (artículos 56.3 y 62.h de la Constitución). Vale, lo 
de antes solo es una frase, pero sí es cierto que FG hubiera podido mantener la 
condición del referéndum y España sólo habría sido reconocida como democracia 
después de celebrar el referéndum, pues todo el mundo sabía que el franquismo 
era imposible sin Franco. Pero FG no lo hizo, aunque podía, porque prefirió llegar 
al postfranquismo más conveniente para sus intereses.

¿Puede ahora PS “regenerar” la democracia llevando a cabo muchas más refor-
mas políticas de calado, y no solo aquellas destinadas a impedir el “fango”, aún 
a riesgo de recortar la libertad de expresión?

De momento, las decisiones de PS me resultan más parecidas a las de FG en su 
momento, contextualizando, por supuesto. Y, por cierto, antes las de Pablo Iglesias 
y ahora las de Susana Díaz, también más parecidas a las de Santiago Carrillo. 

Recién reconquistado el liderazgo del PSOE en septiembre de 1979 por FG, tras 
una dimisión en mayo que tuvo mucho que ver con su segunda derrota consecu-
tiva en las urnas ante Adolfo Suárez en marzo, regresó con más poder que antes 
pero, cosa extraña, quien acabó con Suárez un año y cuatro meses después no 
fueron las urnas sino las intrigas de Juan Carlos I con sus militares amigos, pues 
no podía soportar que se atreviera a mirarle a la cara a él, quiero decir a Él, que 
lo había nombrado en 1976 y que gracias a Él era “alguien”.

Dicho entre paréntesis, todo esto lo sabe muy bien PS, pero, al mismo tiempo 
que sigue sin descargar la Espada de Damocles de una derogación de la Ley de 
Secretos Oficiales que es tan franquista como el cadáver que ordenó exhumar 
del Valle para consumo del pueblo llano y republicano, se niega a rozar siquiera 
el nudo más importante de todos los que dejó atados el dictador, y ahí siguen, 
intocables, los dos artículos de la Constitución antes citados. Así como el muy 
corrupto Juan Carlos I nunca vivió más tranquilo que con el PSOE de FG, PS no 
permite que ninguna “regeneración” democrática pueda alterar la construcción de 
su mejor “modus vivendi” posible con Felipe VI.

Sin Juan Carlos I acabando con Suárez, 23F incluido, FG nunca 
hubiera conseguido el 48% de los votos en las elecciones de 
1982 y, por lo mismo, aunque “salvando…”, sin el 3 de octubre 
de 2017 PS nunca hubiera derrotado a Rajoy. Tampoco en 
las urnas, por cierto, aunque eso sí, cumpliendo la legalidad 
vigente, que los de Casado antes y Feijóo ahora no paran de 
deslegitimar para ver si hay alguien que se decida a “hacer 
todo lo que puede” como reclama Aznar.

article sencer:

Domingo Sanz

article sencer:
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COMUNICACIÓ TERSA

Redacció

Sant Adrià.-
El servei d’urgència 

c o n t r a c t a t  p e r 
l’Ajuntament per dur a ter-
me la neteja dels residus 
acumulats a la desembo-
cadura del riu Besòs es va 
posar en marxa dissabte 
al matí i va finalitzar diu-
menge. La forta crescuda 
del riu provocada per les 
darreres pluges va arros-
segar una gran quantitat 
de deixalles i brutícia al 
llarg de tot el parc fluvial 
que van acabar acumula-
des a la desembocadura 

del riu, a Sant Adrià de 
Besòs, una zona de gran 
valor ecològic, àrea de 
descans, alimentació i 
nidificació d’aus.

La recollida dels re-
sidus l’ha dut a terme 
un equip especialitzat 
de 7 persones de mane-
ra manual. Inicialment, 
s’havia previst una in-
tervenció mecànica de 
suport que finalment no 
ha estat necessària i que, 
a més a més, els experts 
mediambientals que han 
assessorat l’Ajuntament 
desaconsellaven atès que 
la desembocadura és un 

espai natural protegit i 
d’accés prohibit.

Aquesta situació, que 
no s’havia donat abans, 
ha posat en evidencia la 
necessitat d’ elaborar un 
protocol d’actuació per 
prevenir les conseqüèn-
cies de futures crescudes 
del cabal del riu i evitar que 
l’afectació a la desembo-
cadura es torni a repetir. 
Per això, l’Ajuntament 
ha començat a contactar 
amb les administracions 
supramunicipals per tal 
d’establir un marc compe-
tencial d’actuació clar en 
aquest espai natural.

Finalitza la neteja de 
la desembocadura del 
riu Besòs

COMUNICACIÓ SAB

S’arxiva la causa de 
TERSA  i es confirma 
el compliment 
normatiu de la 
instal·lació

Redacció

Sant Adrià.-
TERSA, l’empresa 

pública especialitzada en 
la gestió de serveis am-
bientals, anuncia que el 
Jutjat d’Instrucció N° 5 
de Badalona ha decidit 
arxivar la causa que es 
mantenia oberta després 
de realitzar les diligències 
d’investigació oportunes. 
Aquesta resolució confir-
ma el que s’ha sostingut 
des de TERSA i és que 
l’empresa sempre ha ope-
rat sota l’estricte compli-
ment de totes les norma-
tiva ambiental vigent. 

Segons s’al·lega en 
les conclusions del docu-
ment remès pel jutjat, ha 
quedat acreditat que les 
emissions de la planta no 
superen els límits legals, i 
que “no existeix ni un sol 
informe que hagi permès 
constatar  que les dioxines 
i furans que s’alliberen en 
el procés de combustió 
superen el llindar previst 
legalment”. Consegüen-
tment, el document també 
afirma que “resulta obvi 
que no s’ha produït cap 

risc greu pel medi ambient 
o la salut de les persones”.  
Així mateix, l’escrit recull 
que “ha quedat acreditat 
que s’estan complint els 
paràmetres de tempera-
tura des del moment en 
què tots els valors de 
dioxines i furans objecte 
de mesura (….) estan dins 
dels límits permesos per la 
normativa”.

Sobre la qüestió de la 
temperatura de combus-
tió, la interlocutòria confir-
ma que “queda descartat 
que l’algoritme utilitzat 
per TERSA contravingui 
cap normativa” i que «la 
fórmula de càlcul de la 
temperatura mínima de 
combustió de 850 graus 
durant almenys dos se-
gons T2s permet verificar 
amb garanties el compli-
ment d’aquesta condició 
normativa”. En aquest 
sentit, i fent referència 
a les suposades dades 
anòmales, en el document 
es recull que els pèrits del 
SEPRONA s’han basat 
en una “hipòtesi errò-
nia” a l’hora d’interpretar 
aquests valors, tal com 
sempre ha sostingut la 

defensa de TERSA.
Des de TERSA es vol 

remarcar que, des de l’inici 
d’aquesta investigació, la 
companyia ha cooperat 
plenament amb les auto-
ritats de manera responsa-
ble i transparent, propor-
cionant tota la informació 
i accés necessaris per 
aportar els elements de 
valor per esclarir els fets.

La interlocutòria del 
jutjat reafirma la resta 
d’investigacions i anàlisis 
pericials en les quals ja 
s’havia determinat, per 
part de l’administració 
ambiental, pèrits experts i 
centres acadèmics, que la 
instal·lació compleix amb 
la legislació aplicable i que 
no representa un risc ni per 
al medi ambient ni per a la 
salut de l’entorn, entre els 
quals s’hi troba l’informe 
emès per la Universitat 
de Barcelona, el de la 
Universitat Politècnica de 
Catalunya, l’informe de 
l’Agència de Salut Pública 
de Barcelona, el del Centre 
Superior d’Investigacions 
Científiques (CSIC) i el del 
Col·legi d’Enginyers de 
Catalunya. XAVIER LARRUY

La desembocadura del riu Besòs és zona de descans, alimentació i nidificació d’aus. Prova d’això és 
que aquests dies s’han detectat 2 cames llargues, 2 corriols grossos i una femella de corriol petit 
covant a la zona de la barra de sorra més propera a l’espigó. El procés d’incubació dura 24 dies. La 
millora de la recuperació del riu Besòs i de la desembocadura com a espai per a la biodiversitat, la 
fauna i la flora avança. Recordeu que l’accès a la desembocadura està prohibit i és molt important 
respectar la normativa per tal de protegir la fauna i no provocar danys als animals.
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La reunió va ser organitzada pel servei de Promoció Econòmica al Casal de 
Cultura de Sant Adrià per recuperar la col·laboració iniciada anys enrere.

Redacció

Sant Adrià.-
El passat mes d’abril 

va tenir lloc una trobada 
d’empreses dels polígons 
de Montsolís i la Verneda 
amb la regidora delega-
da de Desenvolupament 
Econòmic Local, Cristina 
Obregón, i el de Territori 
Sostenible, José A. Gras 
per tal d’expressar les 
seves demandes i re-
clamacions amb relació 
a la situació d’aquests 
polígons, i explorar la 
possibilitat de constituir 
una nova associació per 
centralitzar la comunica-
ció amb l’Ajuntament.

Aquestes peticions es 
poden englobar en tres 
àmbits diferents:

En primer lloc, el més 
urgent és la convivència 
de la indústria tradicional 
amb les noves empreses 
de distribució que treba-
llen al polígon de Mont-
solís i que genera alguns 
conflictes per l’ús de la 
via pública.

En segon lloc es de-
mana una major presèn-

cia de la guàrdia urbana 
al polígon per garantir la 
sensació de seguretat 
personal i material, així 
com el compliment de 
la normativa per part de 
totes les empreses.

La darrera reivindi-
cació ve de lluny i té 
a veure amb l’estat en 
general de la via pública i 
la seva conservació; més 
enllà de les millores que 
requereixen alguns punts 
de la infraestructura, les 
empreses reclamen una 
vigilància i eliminació més 
efectiva dels abocaments 
de residus, tant de tipus 
industrial com domèstic.

Els dos regidors pre-
sents es van comprometre 
a traslladar les peticions a 
la resta d’àrees de govern 
implicades, però van re-
cordar la necessitat de ve-
hicular-les a través d’una 
associació d’empreses, 
figura imprescindible per 
canalitzar les necessitats 
col·lectives de les empre-
ses. A més, van oferir-se 
per treballar conjuntament 
en la recerca de solucions 
a curt i mig termini.

La iniciativa d’endegar 
l ’associac ió va sor-
gir del govern munici-
pal però compta amb 
l’assessorament i segui-
ment de la Unió de Polí-
gons de Catalunya (UPIC), 
que gaudeix d’àmplia ex-
periència en l’impuls i 
suport a un gran nombre 
d’associacions d’aquest 
tipus arreu del país, i que 
era present a la reunió.

El Servei de Pro-
moció Econòmica de 
l’Ajuntament de Sant 
Adrià i la Unió de Polí-
gons de Catalunya se 
centren ja en dinamitzar 
i acompanyar aquest 
impuls associatiu, per 
tal de facilitar els tràmits 
jurídics que haurien de 
menar a la seva consti-
tució a mig termini.

Impuls a la creació 
d’una associació 
d’empreses dels 
polígons de Montsolís i 
la Verneda

més informació:

El Mercat d’Encants es 
trasllada temporalment 
a l’avinguda de la 
Platja des del proper 
18 de juny

Redacció

Sant Adrià.-
El Mercat setmanal 

d’Encants es traslladarà 
temporalment a l’av. de 
la Platja (del c.Torrassa 
al c. d’Eduard Maristany) 
a partir del 18 de juny, 
per l’inici de les obres de 
millora i rehabilitació del 
viaducte de la C-31 al seu 

pas per Sant Adrià. Està 
previst que l’actuació 
s’enllesteixi durant l’any 
2025.

Afectació de les
 línies d’autobús
L’actuació també 

afectarà als recorreguts 
de les línies d’autobús 
B14, B21, B23, M26 i 
H14 tots els dimarts de 

6 h del matí fins a les 18 
h des del 18 de juny de 
2024 fins el 18 de juny 
de 2025.

Degut a les obres de millora i rehabilitació del viaducte de la C-31 al seu 
pas per Sant Adrià de Besòs.

COMUNICACIÓ SAB
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L’Ajuntament programa 
una audiència pública 
per respondre les 
preguntes dels 
ciutadans sobre la 
situació actual de la 
platja del Litoral

Redacció

Sant Adrià.-
El consistori adria-

nenc ha programat una 
audiència pública per 
respondre les preguntes 
de la ciutadania sobre la 
situació actual de la platja 
del Litoral. L’acte es durà 
a terme a la sala de plens 
de l’Ajuntament el proper 
20 de juny a partir de les 
19 hores. 

Per a donar més op-
ció a la participació de la 
ciutadania, s’ha optat per 
un model híbrid, que com-
bina tant la possibilitat 
de participar de manera 
digital com presencial.

El format digital del 
procés es vehicularà mi-
tjançant la Plataforma 

Decidim per Sant Adrià.
A partir del dia 3 i 

fins el dia 17 de juny, les 
persones interessades 
en assistir a l’audiència 
pública presencial es po-
dran inscriure des de 
la plataforma o trucant 
al telèfon 933812004 
(extensió 1420) indicant 
nom i dades de contacte, 
l’aforament de la sala és 
limitat. Durant aquest 
termini, també es podran 
formular preguntes.

Durant la sessió pre-
sencial l’alcaldessa, Filo 
Cañete, donarà la infor-
mació i respondrà a les 
preguntes que la ciuta-
dania hagi enviat prèvia-
ment. S’obrirà també un 
torn de preguntes que es 
recolliran per escrit a la 

mateixa sala i que hauran 
de versar sobre el contin-
gut de l’audiència.

Es podrà visualitzar el 
vídeo de la sessió a partir 
del dia 21 de juny.

Les preguntes formu-
lades en format digital i 
les recollides a la sala es 
publicaran a la plataforma 
amb la indicació del minut 
d’emissió a on s’ha donat 
resposta i es podran con-
sultar a partir del dia 25 
de juny.

Montse Sáez

Sant Adrià.-
El passat 22 de maig 

va morir Jaume Vallès 
Muntadas, natural de 
Capellades i adrianenc de 
tot cor que va ser alcalde 
de Sant Adrià des del 
1992 fins el 1995 sota 
les sigles de Convergèn-
cia i Unió (CiU) després 
de l’escàndol del cas 
Regesa que va esquitxar 
el llavors edil de la ciu-

tat, el socialista Antoni 
Meseguer.

Després del seu pas per 
la política, el Jaume Vallès 
es va convertir en colum-
nista d’opinió de diversos 
mitjans escrits, entre ells 
l’Àrea Besòs. També va ser 
una persona comprome-
sa socialment mitjançant 
entitats com Unesco Sant 
Adrià, que va ajudar a crear 
fa vint anys.

Des de la redacció 
d’Àrea Besòs volem ex-

pressar el nostre condol 
a la seva família i amics, 
especialment la Consol, 
la seva dona, una persona 
molt estimada per l’equip 
humà d’aquest diari.

Mor Jaume Vallès, 
alcalde de Sant Adrià 
els anys 90

FACEBOOK

El polític de 92 anys va col·laborar amb diversos mitjans, entre ells 
l’Àrea Besòs, escrivint articles d’opinió.

Es durà a terme el proper 20 de juny a les 19 hores a la sala de plens 
del consistori adrianenc i s’ha de demanar lloc abans del dia 17. 

inscripcions:

MS
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La Fundació Formació 
i Treball obre la 
primera botiga Moda 
re-al centre de Sant 
Adrià de Besòs en 
col·laboració amb 
Càritas

Redacció

Sant Adrià.-
La Fundació Forma-

ció i Treball obre la pri-
mera botiga al centre de 
Sant Adrià de Besòs, la 
segona del territori, amb 
la col·laboració de la Fun-
dació Llegat Roca i Pi. 
La nova botiga ubicada 
a l’Avinguda Catalunya, 
57 se suma a les més 
de 180 existents a tot el 
territori espanyol, i és la 
número 27 que la Fun-
dació impulsa en territori 
català.

El projecte aposta 
per un espai de consum 
sostenible reutilitzant 
béns de segona mà i afa-
vorint alhora la inserció 
laboral de persones en 
risc d’exclusió social del 
territori. A més, els in-
gressos de l’establiment 
es destinaran a iniciati-
ves de formació i inclusió 

laboral de col·Lectius 
vulnerables.

Moda re- és una ini-
ciativa empresarial im-
pulsada per Càritas i 
destinada a la promoció 
de l’economia social i 
solidària a través de la 
reutilització i el reciclat-
ge de roba usada, amb 
l’objectiu principal de 
generar llocs de feina 
socials i sostenibles.

La botiga Moda re- 
Sant Adrià de Besòs ha 
estat creada amb una 
imatge moderna i actual, 
que pretén trencar els es-
tereotips que s’associen 
a les botigues de sego-
na mà. Actualment hi 
treballen 4 persones, 
1 d’estructura i 3 amb 
un contracte d’inserció 
sociolaboral. Es tracta 
de la segona botiga al 
municipi de Sant Adrià de 
Besòs, de la número 27 
impulsada per la Funda-

ció a Catalunya, la qual 
se suma als més de 180 
punts de venda que hi 
ha a la resta del territori 
espanyol.

A més a més, aquest 
nou establiment permet 
continuar ampliant la 
xarxa d’entrega social 
de roba i complements 
a persones i famílies en 
situació de vulnerabilitat 
ateses per la Fundació 
Formació i Treball, faci-
litant així la proximitat. 
Alhora que impulsar una 
major confluència de 
col·lectius a les nostres 
botigues, atorgant-ne la 
màxima dignitat i confi-
dencialitat al lliurament.

Comença a funcionar 
el servei de baixada a 
demanda al Nitbus

Redacció

Sant Adrià.-
Des de l’1 de maig 

comença a funcionar el 
servei de baixada fora de 
parada a Sant Adrià de 
Besòs entre el Pont dels 
Passadors (N2 i N11) i 
Barcelona i entre el carrer 
Torrassa i els barris de 
la Catalana i la Mina de 

Barcelona (N6). S’amplia 
així un servei que funcio-
nava ja en alguns trams 
de la línia N6.

El servei s’adreça, 
preferentment, a dones 
i menors d’edat que pu-
guin percebre alguna 
situació d’inseguretat, 
que ara podran demanar 
baixar fora de les parades 
establertes als recorre-

guts del Nitbus. Per fer-
ho, hauran d’avisar prè-
viament al personal de 
conducció, que aturarà 
el vehicle en el lloc més 
pròxim i segur, sempre 
en un tram urbà i al cos-
tat de la vorera, o sobre 
un pas de vianants. La 
persona usuària haurà de 
baixar per la porta davan-
tera de l’autobús.

Proves d’ACTIC a 
l’edifici Besòs

Redacció

Sant Adrià.-
Els divendres de juny 

i juliol al matí a l’Edifici 
Besòs, es realitza la prova 
per a la Certificació Acre-
ditativa de la Competèn-
cia Digital (ACTIC).

L’ACTIC permet a 

qualsevol persona demos-
trar les seves competèn-
cies en TIC mitjançant una 
prova per ordinador que 
s’avalua automàticament. 
Les persones que superen 
satisfactòriament la prova 
obtenen un certificat (bà-
sic, mitjà o avançat) que 
emet la Generalitat, i que 

els possibilita acreditar 
un determinat nivell (1, 
2 o 3, respectivament) 
de competències en TIC 
davant de qualsevol em-
presa o administració.

L’Edifici Besòs és 
un dels 350 centres 
col·laboradors de la Ge-
neralitat de Catalunya.

FFiT

més informació:
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PC

 d
e sustitució

n48h
Servicio técnico
Venta y Reparación de 

Ordenadores, 
videoconsolas, y 

electrónica en general

Área 96 Computer 
 C/ Andreu vidal, 25 - Sant Adrià de Besòs 

Tel. 93 462 18 63 
info@area96computer.com - www.area96computer.com 

Horario: Lunes a Viernes de 10:00h a 14:00h  
y de 16h a 20:30h

Si la reparación dura más de 48horas, 
te prestamos un PC.

(Servicio válido para empresas y comercios)

Nou punt de recàrrega 
de vehicles elèctrics a 
Sant Adrià

Redacció

Sant Adrià.-
El servei Electroline-

res AMB va arribar a Sant 
Adrià fa unes setmanes 
amb la posada en marxa 
d’un punt de recàrrega 
d’altes prestacions al ca-
rrer de Ramon Llull (100 
kW), ara començarà a 
funcionar un nou punt 
ubicat a la Rambleta.

C o m  l a  r e s t a 
d’electrolineres de l’AMB, 
per fer-les servir cal regis-
trar-se a l’app AMB Elec-
trolineres. La recàrrega 
s’activa amb la mateixa 
aplicació i el temps d’ús 

és de 30 minuts, 1 hora 
o 2 hores, segons el con-
nector utilitzat. L’AMB 
recorda que,des d’inicis 
d’aquest any 2024, un 
cop finalitzat el període 
de promoció gratuïti se-
guint el model de tarifa-
ció de Barcelona ciutat 
i l’estratègia de la resta 
d’Europa de sostenibili-
tat econòmica i transi-
ció energètica, el servei 
d’Electrolineres AMB pas-
sa aser de pagament.

A finals del 2024, 
l’AMB disposarà de 102 
electrolineres a la seva 
xarxa pública de punts 
de recàrrega de vehicles 

elèctrics, que permetran 
donar servei i carregar 
simultàniament 367 vehi-
cles elèctrics. En finalitzar 
l’expansió, pràcticament 
tots els municipis de la 
metròpolis de Barcelona 
tindran electrolineres.

La Canguteca atén 
101 infants en els seus 
3 primers mesos de 
funcionament

Redacció

Sant Adrià.-
El Servei de cangurat-

ge municipal a demanda 
de Sant Adrià de Besòs 
es va inaugurar el mes 
de gener d’enguany en el 
marc de programa Temps 
per cures impulsat pel 
departament d’Igualtat i 
Feminismes de la Genera-
litat de Catalunya. És un 
servei gratuït que té com 
a objectius que aquests 
infants puguin gaudir 
d’un temps de lleure de 
qualitat, amb jocs i ac-
tivitats adaptades a les 
diferents edats, i alliberar 
temps per a les persones 
que els cuiden.

Donat l’èxit que ha 
tingut el servei des de 
la seva inauguració, s’ha 
reformat l’espai, per fer-
lo més gran, i poder crear 
racons adequats a les 
diferents edats.

El seu horari de fun-
cionament és de dilluns 
a divendres de 16.30 a 
19.30 h durant el pe-
ríode lectiu i de 10 a 13 

h durant les vacances 
escolars.

Està ubicat a C/ Santa 
Caterina 10-12 Baixos.

Les famílies interes-
sades s’hi poden donar 
d’alta a:

COMUNICACIÓ SAB

El Servei de canguratge municipal ha atès 101 infants entre 3 i 12 anys 
de 85 famílies diferents de gener a març de 2024.

COMUNICACIÓ SAB

COMUNICACIÓ SAB

El barri de La Mina celebra els darrers dies de maig la seva XXXIII Setmana Cultural. Ja s’han dut 
a terme actes com la mostra d’entitats del barri, que va comptar amb la presència de l’alcaldessa, 
Filo Cañete, i de diversos regidors, i encara queden més actes per aquest cap de setmana. 
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Restriccions horàries 
durant la celebració 
del Primavera Sound a 
comerços i restaurants  
per garantir el descans 
veïnal de la zona

Redacció

Sant Adrià.-
L’Ajuntament de Sant 

Adrià ha aprovat un de-
cret per restringir durant 
la celebració del Primave-
ra Sound els horaris dels 
establiments de venda de 
productes d’alimentació 
24 h i dels locals de res-
tauració de l’entorn del 
parc del Fòrum.

L’objectiu d’aquestes 
restriccions temporals 
(fins el 3 de juny) és evitar 
l’acumulació de persones 
a l’espai públic consumint 
productes alimentaris o 
alcohol, una pràctica que 

genera sorolls i brutícia i 
altera la convivència amb 
el veïnat de la zona.

Les mesures que afec-
ten als districtes de La 
Catalana i La Mina (inclòs 
el port esportiu de Sant 
Adrià Marina Port Fòrum, 
excepte el Go Beach) són 
les següents:

Els establiments co-
mercials 24 h tanquen 
al públic entre les 22 h i 
les 8 h.

Els locals de restau-
ració endarrereixen dues 
hores l’horari d’obertura 
(fins a les 8 h) i els vetlla-
dors obren de 8 a 23 h.

Amb aquesta actua-

ció, que també ha imple-
mentat l’Ajuntament de 
Barcelona en el districte 
de Sant Martí, es vol 
garantir el descans veïnal 
i minvar les molèsties 
per incivisme durant les 
nits de celebració del 
festival.

PIXABAY

Es presenta el Pla 
d’Acció pel foment 
de teixit associatiu: 
Impulsant les nostres 
associacions de Sant 
Adrià de Besòs

Redacció

Sant Adrià.-
Durant l’any 2023, el 

servei de participació Ciu-
tadana de l’Ajuntament, 
amb el suport de la Fun-
dació Pere Tarrés, ha ela-
borat un Pla d’acció pel 
foment del teixit associa-
tiu del municipi. 

Aquest document, 
parteix d’una diagnosi 
prèvia, i es constitueix 
com una eina de plani-
ficació estratègica que 
incorpora, prioritza i des-
envolupa actuacions que 
s’hauran de desenvolupar 
a curt, mig i llarg termini 
en matèria de dinamitza-
ció de l’associacionisme 
al municipi. La intenció 
és dotar a aquest sector 
d’eines i instruments que 
facilitin la seva activació 
i el seu caràcter parti-
cipatiu. Durant la seva 
elaboració, es destaca el 
treball i suport realitzat 
per la Taula del teixit as-
sociatiu, òrgan de segui-
ment del pla, constituïda 
per una desena d’entitats 
adrianenques, així com 
d’altres entitats que han 
participat en sessions 
de propostes i de vali-
dació, sense oblidar la 
col·laboració dels tècnics 
municipals dels serveis 
que en tenen relació amb 
aquest sector.  

Per reconèixer el tre-
ball realitzat i com a tret 
de sortida de l’inici de les 
activitats que contempla 
el pla, aquest s’emmarca 
dins d’una presentació 

pública que girarà entorn 
al debat de la primera de 
les línies estretègiques 
de Pla, la participació i el 
treball intern a les asso-
ciacions. L’acte s’adreça 
especialment a repre-
sentants d’associacions, 
però també resta oberta 
a totes les persones inte-
ressades.

La presentació tindrà 
lloc el proper dissabte 15 
de juny a les 9.30 h al Ca-
sal Dalt de la Vila (plaça 
de l’església, 13).

Pe r  l i m i t a c i o n s 
d’aforament, és neces-
sària la inscripció prèvia. 
Es pot trobar el formulari 

d’inscripció a la plata-
forma Decidim per Sant 
Adrià, a on es pot consul-
tar també el programa i el 
document del Pla. També 
és possible la inscripció 
al telèfon 93 381 20 04 
(extensió 1420), en hora-
ri de 9 a 14 h o enviant 
un correu electrònic a 
pciutadana@sant-adria.
net. 

En reconeixement al treball realitzat durant el procés i com a tret de 
sortida de l’inici de les activitats, la presentació del Pla s’emmarca 

entorn a debats sobre el treball intern a les associacions.

Les mesures són temporals, fins el 3 de juny, i afecten als establiments 
comercials 24 h i als restaurants i vetlladors dels districtes de La 

Catalana i La Mina. Aquestes mesures afecten també als locals del 
Marina Port Fòrum, excepte el Go Beach.
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Sant Adrià celebra el 
Dia Mundial del Medi 
Ambient

Redacció

Sant Adrià.-
El dia 5 de juny se 

celebra el dia Mundial del 
Medi Ambient, aquest 
any el lema és Biodiver-
sitat i Salut i per aquest 
moti farem una Jornada 
sobre la interelació de la 

biodiversitat i la salut hu-
mana, amb un ponències 
molt interessants.

Durant dues setma-
nes hi hauran tot un se-
guit d’activitats de cièn-
cia ciutadana a les que 
us convidem, campanyes 
per millorar la recollida 
selectiva  i altres. 

Per a més informa-
ció consulta el programa 
d’activitats:

més informació:

Arriba la T- 
metropolitana

Redacció

Sant Adrià.-
Amb l’objectiu de 

facilitar l’ús dels títols 
socials de transport pú-
blic, l’Àrea Metropolita-
na de Barcelona (AMB) 
substituirà, de manera 
progressiva, la targeta 
rosa gratuïta i el passi 
d’acompanyant per la T-
metropolitana, una nova 
targeta, més moderna, 
que funciona amb tec-
nologia sense contacte 
(contactless), de la ma-
teixa manera que ho fa 
la T-mobilitat, i té més 
avantatges que les tar-
getes magnètiques que 
s’han fet servir fins ara. 
Posteriorment, un cop es 
pugui carregar la T-4 als 
canals externs habituals 
(estancs, quioscos i es-
tabliments de travesses 
i loteries), l’AMB també 
anirà substituint progres-
sivament la targeta rosa 
reduïda per la T metro-
politana.

Amb aquest canvi, 
els tres títols socials 
multiviatge de l’AMB se 
substituiran per un suport 
de plàstic de color vermell 

que serà més fàcil i ràpid 
de fer servir per als usua-
ris, que podran moure’s 
en transport públic pels 
36 municipis de l’àrea 
metropolitana de Barce-
lona més còmodament. 
Només hauran d’acostar 
la seva T-metropolitana a 
la pantalla dels lectors de 
targeta sense contacte, 
els mateixos on es pot 
validar la T-mobilitat, que 
hi ha als transports i a les 
estacions.

A més, serà més re-
sistent i, si s’espatlla, els 
usuaris en podran dema-
nar una de nova. No caldrà 
renovar-la cada any i es 
podrà desactivar en cas 
de pèrdua o robatori, de 
manera que en el cas de 
la T-metropolitana targeta 
rosa reduïda es conserva-
ran els viatges restants.

Calendari previst 
d’implantació

Al llarg dels propers 
mesos, els usuaris que 
ja feien servir algun dels 
títols socials de l’AMB 
rebran automàticament la 
T-metropolitana a casa. La 
nova targeta durà incorpo-
rat el mateix títol social 

que els usuaris tenien 
concedit (targeta rosa gra-
tuïta, targeta rosa reduïda 
o passi d’acompanyant), 
i podran fer-la servir així 
que la rebin, perquè ja 
estarà activada.

En cas que un mateix 
usuari tingui targeta rosa 
i passi d’acompanyant, 
rebrà dues targetes T- 
metropolitana, una per 
a cada títol que tingui 
concedit.

D’altra banda, els ciu-
tadans que no siguin usua-
ris dels títols socials de 
l’AMB i vulguin sol·licitar-
los hauran de recollir els 
impresos de sol·licitud en 
qualsevol dels 36 ajun-
taments metropolitans o 
descarregar-los del web 
tmetropolitana.amb.cat. 
Un cop emplenats, els 
hauran d’enviar per correu 
postal o mitjançant un 
formulari web.

Durant un temps con-
viuran els sistemes nou 
i antic perquè el desple-
gament serà progres-
siu. Mentre els usuaris 
actuals no rebin la nova 
targeta, podran utilitzar 
el títol de sempre amb 
tranquil·litat.
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L’Ajuntament 
instal·larà a la zona 
d’oci nocturn un punt 
d’informació sobre els 
riscos de consum de 
substàncies addictives

Redacció

Badalona.-
Badalona situarà du-

rant les nits del 31 de 
maig, 14 i 21 de juny i 5 i 9 
de juliol, des de les 22.30 
fins a les 02.00 hores, un 
punt d’atenció, situat a la 
carretera de Mataró a la 
zona de Titus, per infor-
mar la ciutadania sobre 
els riscos que té per a la 
salut el consum i l’abús de 
substàncies addictives.

El punt informatiu es 

trobarà en una de les zo-
nes més concorregudes, 
principalment per joves. 
Amb aquesta acció es 
vol assegurar que durant 
les sortides d’esbarjo 
i diversió nocturna es 
minimitzin, tant com si-
gui possible, els riscos 
associats al consum de 
substàncies addictives.

Al punt informatiu es 
farà especial incidència en 
proporcionar informació 
als joves sobre els efectes 
què tenen les diferents 

substàncies addictives i 
com es poden potenciar 
aquests en funció de les 
combinacions que es fan. 
També s’informarà de 
com afecta al cos de ma-
nera diferent el consum 
de substàncies segons la 
fisiologia de les persones, 
o segons l’estat físic o 
si, per exemple, en el 
cas de les dones es té 
la menstruació, etc. En 
casos d’intoxicació etílica 
s’activaran els serveis 
d’emergència.

Telf: 93 387 83 36 - Móvil 670 25 65 75
Email: pulifred@pulifred.com

www.pulifred.com
C/ Richard Strauss, 9
C.P. 08914 Badalona

L’Ajuntament de 
Badalona inicia el 
procediment de 
modificació urbanística 
per fer la nova piscina 
municipal de 50 
metres a l’antic solar 
de la FOCUS

més informació:

COMUNICACIÓ BDN

Redacció

Badalona.-
L’Ajuntament de Ba-

dalona ha posat en marxa 
el procediment de mo-
dificació urbanística per 
construir la nova piscina 
municipal de 50 metres 
en l’espai de l’antiga 
fàbrica FOCUS, al solar 
comprès pels carrers Molí 
de la Torre, Jaume Pas-
sarell i l’autopista C-31. 
Aquest és el primer trà-
mit necessari per iniciar 
durant aquest mandat la 
construcció del nou com-
plex esportiu ubicat en el 
límit dels barris de Bufalà, 
Morera i Dalt la Vila.

La modificació su-
posa un canvi dels usos 
urbanístics del solar i 
l’adapta a l’ús esportiu 
que es preveu, ja que 
fins ara aquesta àrea es-

tava qualificada de zona 
esportiva i cultural i les 
superfícies establertes 
no coincidien amb els 
usos previstos en els 
estudis previs per cons-
truir la piscina. La modi-
ficació també permetrà 
establir les condicions 
d’edificabilitat de les fu-
tures construccions i fer 
els ajustos necessaris da-
vant les afectacions que 
comporta la proximitat 
de l’autovia C-31 al nou 
complex.

Aquest procediment 
urbanístic se suma a 
l’adjudicació que el pas-
sat mes de desembre 
va fer l’Ajuntament a 
una empresa externa 
per agilitzar el procés de 
construcció de la nova 
piscina i redimensionar 
el projecte d’acord amb 
les necessitats que té 

la ciutat. Actualment, 
l’empresa adjudicatària 
està enllestint els da-
rrers tràmits per adaptar 
l’avantprojecte existent, 
establir un cronograma 
d’actuacions, ajustar 
l’estimació econòmica de 
la inversió i redactar del 
plec de prescripcions tèc-
niques particulars (PPTP). 
El resultat d’aquestes 
actuacions regirà la li-
citació del contracte de 
serveis d’arquitectura 
per redactar el projecte 
bàsic i executiu per a la 
construcció del complex 
esportiu.

COMUNICACIÓ BDN
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DIREXIS TUSGSAL 
rep una delegació 
del Ministeri 
de Transports 
d’Uzbekistan

Redacció

Badalona.-
22 de maig, DIREXIS 

TUSGSAL va tenir l’honor 
de rebre a les seves 
instal·lacions de Badalo-
na una comitiva uzbeka 
en una visita de cortesia 
i intercanvi professional. 
Aquesta delegació incloïa 
membres del Ministeri de 
Transports d’Uzbekistan i 
de l’empresa pública de 
transports de Tashkent.

L’objectiu principal 
d’aquesta trobada va 
ser compartir coneixe-
ments i experiències en 
la gestió del transport 
públic urbà. Els repre-
sentants d’Uzbekistan 
es van mostrar interes-

sats en diversos aspec-
tes del funcionament de 
DIREXIS TUSGSAL, com 
les principals funcions de 
l’empresa, l’estructura 
organitzativa, el model de 
gestió d’economia social i 
les característiques de la 
seva la flota de vehicles. 
Especialment, van mani-
festar un gran entusiasme 
i curiositat pels termes i 
condicions del contracte 
de prestació de serveis de 
transport públic.

Durant la visita, que 
va durar unes dues hores, 
la delegació va partici-
par en una presentació 
detallada sobre els pro-
jectes actuals i futurs 
de DIREXIS TUSGSAL i 
va fer un recorregut per 

les instal·lacions de la 
companyia.

La jornada s’emmarca 
en el projecte TAILEV, 
recolzat per les Nacions 
Unides i el Fons per al 
Medi Ambient Mundial 
(GEF), que busca  imple-
mentar vehicles nets a 
Uzbekistan, contribuint 
així a la millora de la qua-
litat de l’aire i la sosteni-
bilitat ambiental del país.

Aquest dissabte 1 
de juny comença 
la temporada de 
bany a les platges 
de Badalona, que 
s’allargarà fins al 15 
de setembre

Redacció

Badalona.-
Aquest dissabte 1 

de juny s’inicia la nova 
temporada de bany a les 
platges de Badalona que 
s’allargarà fins al diumen-
ge 15 de setembre. La re-
gidora de Medi Ambient, 
Sònia Egea, ha destacat 
que l’Ajuntament «ha fet 
tot el possible per dotar 
les platges de tots els 
serveis per garantir una 
temporada de platja de 
qualitat, tot i que s’han 
hagut de fer reajusta-
ments per la manca de 
sorra a les platges con-
seqüència dels darrers 
temporals». Egea ha as-
senyalat que el govern 
municipal «continuarà 
reclamant l’aportació de 
sorra i en tot cas, el re-
perfilat de la platja per 
disminuir el pendent que 
ha quedat i fer-la més ac-
cessible en els trams amb 
desnivells de més d’un 
metre i mig d’alçada».

La regidora de Medi 
Ambient ha explicat que 
el Ministeri per a la Tran-
sició Ecològica i el Repte 
Demogràfic farà treballs, 
durant  la segona quin-
zena de juny, per reti-
rar les restes d’antigues 
edificacions de la sorra 
de la platja del Cristall 
i Pont d’en Botifarreta. 
Aquestes restes van que-
dar al descobert després 
de la pèrdua de sorra 
provocada pels darrers 
temporals.

La platja per a gossos 
de Badalona s’ubicarà 
durant aquesta tempo-
rada de bany a la platja 
dels Patins de Vela, en el 
tram situat darrere de la 
Piscina Municipal – Mireia 
Belmonte. Tindrà una 
superfície aproximada de 
900 metres quadrats.

La previsió és que la 
platja per a gossos entri 
en servei a partir de la 
segona quinzena del mes 
de juny i estigui en fun-
cionament fins al 15 de 

setembre.
El servei de salva-

ment i socorrisme fun-
cionarà diàriament, de 
10 a 19 hores, fins al 15 
de setembre. Hi haurà un 
mòdul central a la platja 
del Pont d’en Botifarreta 
i cinc mòduls assisten-
cials (a les platges de 
La Marina, del Coco, de 
l’Estació, dels Pescadors 
i del Cristall). Totes les 
platges de Badalona que 
disposen de salvament i 
socorrisme estan cardio-
protegides durant l’horari 
d’aquest servei.

Recordem que la pla-
tja de la Mora es troba 
fora de servei i sense 
vigilància pendent de 
descontaminació.

COMUNICACIÓ BDN

més informació:

TUSGSAL

TUSGSAL
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L’Espai Betúlia 
presenta l’exposició 
“Les grafies de 
l’ombra” on es 
combinen fotografies 
d’Edu Barbero amb 
poemes de diversos 
autors sobre el pas del 
temps

Redacció

Badalona.-
El pròxim dimarts 4 

de juny, a les 19 hores, 
s’inaugurarà l’exposició 
“Les grafies de l’ombra. 
Poètica del temps en la 
fotografia d’Edu Barbero” 
a l’Espai Betúlia, Centre 
de la paraula i les lletres, 
al carrer d’Enric Borràs, 
43-47 de Badalona.

Aquesta exposició de 
fotografia i poesia sobre 
el pas del temps presenta 
una selecció d’entre 500 

imatges, acompanyades 
dels seus respectius poe-
mes. És el resultat d’una 
dècada de treball con-
cretat en cinc llibres: 
Tiempo Visible; Tiempo 
(in)Visible; ON; Ausencias 
i A la manera de Masao, 
(amb la col·laboració de 
180 poetes). Les imatges 
i els poemes aborden el 
temps “com a company 
de viatge que es desplega 
a cada imatge com a tes-
timoni i agent silenciós de 
transformació”. Amb “Les 
grafies de l’ombra” es 

pretén que els visitants es 
deixin endur per la màgia 
de la paraula i l’evocació 
de la fotografia.

L’exposició es podrà 
visitar fins al divendres 
26 de juliol en horari de 
dilluns a divendres de 10 
a 20.30 hores. D’altra 
banda, el pròxim dijous 
20 de juny, a les 19 ho-
res, tindrà lloc una visita 
guiada i un recital poètic 
amb la presència de 
l’Edu Barbero i diferents 
poetes que participen en 
l’exposició.

El MhiC acull la 
presentació del llibre 
«Tot allò que vindrà»

Redacció

Sant Adrià.-
El Museu d’història 

de la Immigració a Cata-
lunya (MhiC) serà esce-
nari de la presentació del 
llibre Tot allò que vindrà, 
de la col·lecció “Memòria 
Dibuixada”, el proper 4 de 
juny, a les 18 h.

L’acte comptarà amb 
la presència del director 
del Memorial Democràtic, 
Jordi Font Agulló, i dels 
autors de l’obra, Òscar 
Perales i Imma Boj.

El llibre està dedicat a 
la immigració que va arri-
bar a Catalunya durant el 
franquisme. A la postgue-
rra, milers de persones 

van haver de cercar nous 
camins per poder subsis-
tir. N’és un exemple el cas 
del granadí Miguel, que es 
va veure obligat a deixar 
la seva terra i la seva fa-
mília per anar a treballar a 
Catalunya -concretament, 
a Barcelona-, amb la in-
tenció d’aconseguir un 
futur millor. Tot allò que 
vindrà mostra les dificul-
tats d’aquesta nova vida 
per a tots els membres 
de la família, que es van 
haver d’esforçar i perse-
verar en la seva finalitat: 
l’estabilitat laboral i vital 
i el posterior retrobament 
familiar.

La col·lecció “Me-
mòria Dibuixada” forma 

part de les publicacions 
del Memorial Democràtic 
de Catalunya. És una 
col·lecció il·lustrada, diri-
gida als joves a partir de 
cicle superior de primària, 
a les famílies, i als mestres 
i professors. La col·lecció 
Memòria Dibuixada forma 
part de les publicacions 
del Memorial Democràtic 
de Catalunya.

més informació:
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Telèfons 
d’interès 

SANT ADRIÀ
-Ajuntament- 93.381.20.04
-Policia Local- 93.381.55.55
-Protecció Civil- 93.462.27.00 / 
93.462.22.11
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.381.50.11
-Mossos d’Esquadra- 088 (per a les tres 
ciutats)
-Creu Roja- 93.381.00.80
-Correus- 93.381.21.31
-CAP local- 93.462.26.61
-Taxis- 93.392.22.22

SANTA COLOMA
-Ajuntament- 93.462.40.40
-Policia Local- 93.386.00.50
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.466.38.45
-Creu Roja- 93.386.20.24 / 93.446.21.87
-Correus- 93.386.69.99
-Bombers- 93.391.82.82
-Bombers.Urg.- 93.391.80.80 
-Hospital Esperit Sant- 93.386.02.02 
 (Urgències- 93.386.30.00)
-Ambulàncies- 93.468.20.00   
-Companyia de l’Aigua- 93.386.59.99
-Taxis- 93.391.22.22

BADALONA
-Ajuntament- 93.483.26.00
-Policia Local-  93.483.29.01
-Comissaria de la Policia Nacional- 93.387.04.47
-Protecció Civil -93.483.28.86
-Bombers- 93.388.00.80
-Correus- 93.384.34.52 / 93.399.62.12
-Hospital Municipal - 93.464.83.00
-Hospital Can Ruti-93.465.12.00
-Ambulàncies- 93.384.56.12
-Estació Renfe- 93.389.30.75
-Taxis- 93.225.00.00/     
-Gas Badalona S.A. 93.389.03.66 / 93.389.07.16

COMARCA
-Catalana  Gas -900.30.31.32
-Averies Gas - 900.39.40.41
-FECSA- 900.31.31.31
-Aigues de Barcelona
 900.35.53.55
-Enher Elec.- 900.333.330
-Tugsal- 93.395.31.11
-Grup de Famílies de Jugadors 
compulsius (GAM-ANON)- 
645.343.336

Serveis
Ho
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Dissabte 1
Platja, 82

Diumenge 2
Andreu Vidal, 2

Dilluns 3
Av. La Catalana, 125

Dimarts 4
Av Fernández Márquez, 73-75

Dimecres 5
Via Trajana, 20 local 6

Dijous 6
Avda. Catalunya, 50

Divendres 7
García Lorca, 1

Dissabte 8
Mar, 18

 Diumenge 9
Pi i Gibert, 66

Dilluns 10
Gran Via C.C., 26

Dimarts 11
Av. Catalunya, 92-94

Dimecres 12 
Platja, 82
Dijous 13

Andreu Vidal, 2
Divendres 14

Av. La Catalana, 125
Dissabte 15

Av Fernández Márquez, 73-75
Diumenge 16

Via Trajana, 20 local 6
Dilluns 17

Avda. Catalunya, 50
Dimarts 18

García Lorca, 1
 Dimecres 19

Mar, 18
Dijous 20

Pi i Gibert, 66

Divendres 21
Gran Via C.C., 26

 Dissabte 22
Av. Catalunya, 92-94

Diumenge 23
Platja, 82

Dilluns 24
Andreu Vidal, 2

Dimarts 25 
Av. La Catalana, 125

Dimecres 26
Av Fernández Márquez, 73-75

Dijous 27
Via Trajana, 20 local 6

Divendres 28 
Avda. Catalunya, 50

Dissabte 29
García Lorca, 1
Diumenge 30

Mar, 18

BALANÇA (24 setembre-23 octubre)
Cal prendre’s les coses amb calma perquè realment et 
surtin bé les coses. Si t’apures a l’excés corres el risc 
d’haver de realitzar-les dues vegades. 

ESCORPÍ (24 octubre-22 novembre)
Creus que ho tens tot sota control, però al moment menys 
pensat pot ser que sorgeixi alguna cosa que trastoqui per 
complet els teus plans. Et portaràs una gran decepció.

SAGITARI (22 novembre-21 decembre)
No pots passar-te tots els dies queixant-te per la teva 
mala sort. Fes alguna cosa per canviar la situació si no 
vols veure com et quedes sol. 

CAPRICORN (22 desembre-20 gener)
Serà un mes que aprofitaràs al màxim. Et posaràs a 
realitzar una sèrie d’activitats que tenies pendents i que 
portaves molt de temps desitjant. 

AQUARI (21 gener-19 febrer)
Perdràs molts contactes al llarg d’aquest mes, però 
sempre et quedarà el suport de la gent que tant et vol i 
que no et donarà l’esquena a cap moment. 
 
PEIXOS (20 febrer-20 maig)
Serà un mes molt bo per a tu, on aconseguiràs tot el que 
et proposis. Trauràs a relluir tot el teu talent. Tindràs 
molts compromisos socials durant els primers dies.

ARIES  (21 març-20 abril)
Serà un mes bastant complicat per a tu. Cap dels teus 
propòsits aconseguiran tirar endavant amb èxit. Tots els 
teus esforços quedaran sense recompensa. 

TAURE  (21 abril-20 maig)
Aconseguiràs el que t’havies proposat al començament 
d’any, canviar de manera radical una sèrie d’aspectes en 
la teva vida. Començaràs a notar els resultats.    

BESSONS  (21 maig-21 juny)
Prepara’t per a una nova vida. Al principi et costarà 
molt adaptar-te, però és lògic. Enfronta’t als problemes 
amb energia i no et deixis intimidar per res.  

CRANC  (22  juny-23  juliol)
Vius molt bé i creus que serà sempre així, però poden 
arribar moments dolents que t’obliguin a estrènyer-te el 
cinturó. Concedeix-li més importància al que ja tens. 

LLEÓ (23  juliol-23 agost)
Gaudeixes molt amb les festes i esdeveniments 
socials. Estar amb la gent que vols et farà oblidar-te 
dels contratemps. 

V E R G E  ( 2 4  a g o s t - 2  s e t e m b r e ) 
Solament depèn de tu gaudir d’un altre mes espectacular. 
La vida cal gaudir-la al màxim, imposant els teus gustos 
i necessitats sobre la resta de coses.




